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درخشان: خط حمله پرسپولیس نیاز به زمان دارد
پیشکسوت فوتبال پرسپولیس معتقد است که برای رسیدن خط حمله پرسپولیس به شرایط ایدهآل، نیاز به طی شدن یک پروسه زمانی وجود دارد.

به گزارش خبرنگاران ورزش گزارش خبر ، حمید درخشان درباره عملکرد تیم فوتبال پرسپولیس مقابل الوحده در نخستین بازی لیگ قهرمانان آسیا اظهار
داشت: نیمه اول خیلی خوب تمام شد و پرسپولیس  سوار بازی بود. در این نیمه فرصتهای خوبی برای پرسپولیس ایجاد شد اما فقط بازیکنان این تیم

از یک موقعیتشان استفاده کردند و به گل رسیدند. در نیمه دوم فکر میکنم پرسپولیس برای حفظ همان یک گل با احتیاط بیشتری کار را ادامه داد.
وی اشاره کرد: پرسپولیس در نیمه دوم اجازه پیشروی به حریف را داد و این موضوع باعث شد تا تیم مقداری اذییت شود. برتری یک گله در این بازیها
خیلی خطرناک است و حتی ممکن است با اشتباه داور و گرفتن یک پنالتی به ضرر تیم، نتیجه به راحتی عوض شود. بنابریان در این بازیها روی یک
گل نمیتوان حساب باز کرد. به هر ترتیب پرپسولیس مدیریت نسبتاً خوبی در بازی داشت و در نیمه دوم نیز صاحب موقعیتهای خوبی شد که می

توانست در ضدحمله به گل دوم نیز دست پیدا کند.
سرمربی پیشین پرسپولیس عنوان کرد: این بازی، شروع قابل قبولی برای لیگ قهرمانان بود و مهمترین مساله کسب 3 امتیاز بود که برای پرسپولیس
حاصل شد. فکر میکنم پرسپولیس در بازیهای بعدی بتواند مثل نیمه اول بازی با الوحده کار کند و بازی را در کنترل کامل داشته باشد. اشکالاتی در خط
دفاعی وجود داشت ولی امیدوارم برای بازیهای بعد مرتفع شوند. نکته دیگر بازی خوب وحید امیری در سمت چپ بود که به خوبی توانست از

مسئولیت این کار بر آید.
درخشان درباره عدم گلزنی مهاجمان پرپسولیس در این بازی، خاطرنشان کرد: فکر میکنم برای رسیدن خط حمله پرسپولیس به شرایط ایدهآل طی شدن
یک پروسه زمانی نیاز است. عیسی آلکثیر مدتی از تیم دور بوده و خیلی انتظاری از او وجود ندارد که بتواند خیلی سریع به شرایط آرمانی برگردد.
شهریار مغانلو نیز بازیکن خیلی باکیفیتی است ولی او خصلتهای خاص خودش را دارد. او میتواند هم خوب پاس بدهد و هم خوب گل بزند ولی این
بازیکن به نظر هنوز وظیفهاش را در جایگاه اصلی خودش پیدا نکرده است.  به نظرم او کمی از دروازه دور میشود و باید بیشتر خودش را در قالب خط

حمله پیدا کند و در باکس جلوی میدان حضور فعالتری داشته باشد.
وی درباره اینکه آیا پرسپولیس میتواند کار نیمه تمام خود را در آسیا تمام کند و بالاخره قهرمان شود، گفت: برای قهرمانی باید خیلی بهتر از اینها کار

کند. این هنوز بازی اول بود و به نظر من تیم خوب کار کرد. قطعاً رفته رفته باشد شرایط بهتر شود و تیم بتواند در دور دوم، فنیتر و کاملتر کار کند.


